
Styremøte 5.november 2020, Lillo Arena.  

Camilla Sandbakk, Anette B. Nordby, Nina A. Vatne, Stine Haakensen, Merethe Eike, Oddlaug  

Askerød, Christian F. Ekeren, Tore Rahm, Nicholas M. Moltzau  

  

1.1 Saker fra tidligere styremøter.   

Ingen  

1.2 Referat fra sist styremøte  

Sendt ut  

1.3 Referat fra komitemøter  

Mottatt fra LP og AG, sendt til komiteer.  

1.4 Innkomne mailer siden sist  

Mail ang pensjonert hund, som ønsker å fritrene uten å betale treningsavgift. Klubben har egne regler 

for dette, og søknaden har blitt avvist av lp/rally-komiteen. Styret opprettholder komiteens 

beslutning.  

2.1 Leie av hall  

Klubben har fått tilbud om å leie hall på Eidsvoll Verk på åremål (hall eies av Himles Hundeskule)   

Tilbudet er 45 000,- år for torsdager fra 18-22.   

Styret har bedt om litt lengre tid før de tar en avgjørelse, og det er sendt ut forespørsel til komiteene 

om de ønsker noe av tilbudt treningstid i hallen på Eidsvoll Verk. Det er full agilitybane i hallen, og 

styret stiller seg positive til å investere i noe utstyr til trening i rally eller lydighet dersom det er behov 

for dette.  Vi avventer tilbakemelding fra komiteene før vi tar en endelig avgjørelse i saken.  

2.2 Revurdering av tid i hallen  

Innkommet sak om at lp/rally har mindre treningstid i hallens kjernetid enn agility.   

Det har kommet inn mange innspill i denne saken, og grundige saksframlegg fra alle komiteer og 

styret.   

Styret ser at hallen kapasitet er nær et bristepunkt, og det er mange som ønsker å trene. Det er en 

god sak at det er mange som ønsker å trene i klubben, men dette gir dessverre også grobunn for 

konflikter da alle ønsker treningstid i hallens kjernetid.   

Vi ser nødvendigheten av at grenene tar en nøye vurdering av hvordan dedikert treningstid skal 

forvaltes best mulig i årene fremover. Grenene forpliktes å tilrettelegge treningstidene for å imøtegå 

den økte etterspørselen best mulig. Styret ser også nødvendigheten av bedre tilrettelegging på Lillo 

Arena enn i dag, og styret har en forventning om at grenene iverksetter å ta i bruk 

treningsmulighetene på Lillo Arena på lik linje som Kløftahallen. 

 



Det har i lengre tid vært mye uroligheter om treningstid i hallen, og styret vedtar derfor å låse 

hallfordelingen for en gitt periode. Endring tar tid, det krever omstilling og annerledes tankegang.  

Vedtaket om å låse hallfordelingen i perioden er vedtatt for å gi et grunnlag for ro i klubben og med 

et håp om bedre samhold på tvers av grenene i klubben. Styret forventer at hallfordeling og 

treningstid i denne formidles til klubbens medlemmer på en positiv måte.  

Skulle en av grenene oppleve et stort frafall i medlemsmasse, kan det tas opp til vurdering å endre 

treningstidene slik at de andre grenene i så fall kan få mer tid i hallen. Det er opp til hver komite å 

forvalte sin tildelte treningstid ut ifra sin treningsmasse og antall medlemmer.   

Vi viser også til mail sendt ut til komiteene der de alle har fått tilbud om å benytte seg av muligheten 

til treningstid torsdager i hallen på Eidsvoll Verk, dersom de ønsker mer tid enn de har fått i 

Kløftahallen.  

Vedtak: Styret har enstemmig vedtatt ny fordeling av treningstid i hallen.  

Utsendt ny oversikt over treningstider i hallen låses ut gjeldende leieperiode for Kløftahallen, ut 2024. 

Det foretas en ny vurdering av oppsatte treningstider før ny leieavtale inngås.   

Obs: Mandag og onsdag skal fritreningen være avsluttet til kl 17.45. Alt skal være ferdig ryddet og 

man må forlate hallen senest kl 17.45  

  

  

  

2.3 Styreseminar:   

Nå som styret har vedtatt ny modell for treningstid i hallen, håper vi at alle kan se framover og møte 

med et åpent sinn og ønske om samarbeid og samhold i klubben.  



Punkter til styreseminaret:  

- Velkommen  

- Budsjett og regnskap V/Oddlaug  

- Se på mandatene (komiteene)  

- KIK  

- Langsiktig koronastrategi  

2.4 KIK – status  

Viser til tidligere referat og innspill om mulighet for lønnet stilling for leder.  

Vi ser for oss at ved en eventuell lønnet stilling ville personen fungere som kursansvarlig for Stovner 

hundeklubb, en organisatorisk leder. Vi ønsker ikke å legge ned KIK som komite, men ser at det er 

vanskelig å finne en ny leder. Det har tidligere vært gjort gjentatte forsøk for å få noen til å fylle dette 

vervet. Vi har etterlyst aktuelle kandidater gjennom alle klubbens komiteer, og det har også vært lagt 

ut en utlysning på facebook. Disse forsøkene har ikke nådd fram, og vi ser at vi nå må vurdere om vi 

må lønne en person for å fylle lederstillingen for KIK. Personen skal ha ansvar for basiskurs, ikke 

grenene sine kurs.   

Vedtak: Vi tar opp saken på styreseminaret. Dette vil da bli en «siste frist», dersom vi ikke kan finne 

en tilfredsstillende løsning internt i klubben, må vi gå ut av klubben og se om vi kan finne noen 

eksternt.  

2.5 Regnskap   

Oddlaug- fristilles fra verv som kasserer  

Styret har tidligere sett på om vi kan få til en løsning med Camillas ektemann. Denne løsningen går vi 

bort i fra, på grunn av at dette ville vært problematisk internt i forhold til styret.  Oddlaug undersøker 

med revisor om ekstern løsning.   

Styret må også videre diskutere instruktørhonorar og hvordan dette utbetales.  

2.6 Fra LP/RL  

Til informasjon: datoer for innmeldte stevner 2021  

-  31.10.2021 -  02.05.2021 2.7 Fra LP/RL  

Klubbmesterskap i LP/RL avholdes 28-29/11. Komiteen påser at koronatiltak overholdes.  

Klubbmesterskapet kan avholdes dersom smittesituasjonen tilsier det, og nasjonale/kommunale 

retningslinjer overholdes.   

2.8. Fra LP/RL  

Mandager og onsdager begynner ofte AG å bygge baner allerede fra kl 17.45 for at banene skal være 

klare til partitreningene som begynner kl 18.00, slik at de slipper å bruke av sin treningstid til dette. 

Dette er ikke OK for LP og RL. Det har kommet inn flere klager på at det forstyrrer planlagt treningstid 

for utøvere i LP og RL. Det tas av treningstid som er fritrening for oss, som allerede er booket og 

planlagt hvordan skal disponeres. Når AG skal bygge baner må de bruka av sin egen treningstid til 

dette, IKKE av den tiden som er satt av til fritrening til LP/RL. Ønskelig at styret tar dette videre da det 

er forsøkt sagt ifra om flere ganger.  



Vedtak: Viser til tidligere vedtak og skriv på nettsiden som sier at dette er gjeldende praksis fra flere 

år tilbake. Det er også vedtatt i ny plan for treningstid i hallen at fritrening mandager og onsdager 

skal være avsluttet senest kl 17.45  

  

3.1 Koronasituasjonen:  

Smitten øker dramatisk, både nasjonalt og regionalt.   

Styret vedtar å stenge hallen, og all annen trening i klubben for trening i 14 dager. Gjelder også kurs.  

Stenger all aktivitet fra torsdag kveld, oppsatt nybegynnerkurs i rallylydighet i helgen går som avtalt.  

Påbud om munnbind. Til mandag 23.november, styret gjør en ny vurdering før den tid.   

3.2 Komiteenes mandater:   

Minner om at alle komiteer og disses medlemmer forplikter seg til å følge gjeldende mandat for sin 

komite. Styret ønsker en gjennomgang av komiteenes mandater på styreseminaret. Alle komiteer må 

undersøke om deres medlemmer har undertegnet mandatet.   

3.3 Organisering av treninger:  

Styret ser med glede på at det er mange nye medlemmer i klubben, spesielt i rallylydighet. Vi ser 

behovet for at LP/RL organiserer treningene sine med mer struktur, og anbefaler at man ser på 

muligheten for å organisere treninger etter nivå. Viser til tidligere innlegg om manglende bruk av Lillo 

arena, og pålegger komiteene (lp/rally) planlegge for organisert bruk av Lillo arena i sommerhalvåret. 

Det er god nok plass på Lillo og banen der til at man kan organisere både agility sine partitreninger og 

treninger for andre grener samme dag.   

Minner om at alle komiteer skal føre medlemslister med tilhørighet til gren, disse skal oppdateres 

hvert halvår i forbindelse med innbetaling av treningsavgift.    

3.4 Splitting av komite:  

Styret ser behovet for å splitte LP/RL-komiteen i en komite for hver gren. Dette for å kunne ivareta 

treningsbehovet for begge grener. Spesielt i forhold til hallinndeling og organisering av treningstid. 

Mandat på styreseminaret.  

Vedtak: Styret vedtar at det skal være to komiteer fra 1.1.2021. Enstemmig vedtatt.   

  

  

  

  

  

  


